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ZÁPISNICA zo zasadnutia Výboru mestskej časti Stred,                                             

konaného dňa 09.06.2025 

Prítomní poslanci: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák,        

Ing. Richard Ščepko, Eva Struhárová 

Neprítomní poslanci: Mgr. Michal Moško - ospravedlnený 

Garant VMČ Stred: Soňa Čapáková 

Hostia: Ing. Gabriela Vanková, Mgr. Zdeno Marousek, Mgr .Ján Forgáč, Ing. Hana Múdra, Ing.    

Iveta Marčeková  

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Žiadosť o vyjadrenie: zámene nehnuteľností – pozemkov v k.ú. Trenčín medzi Mestom 

Trenčín a Rudolfom Kalikom 

3. Žiadosť o vyjadrenie: k prenájmu pozemkov pre spoločnosť Legionárska 21, s.r.o. 

a spoločnosť BM Investment s.r.o., za účelom realizácie výstavby stavebných objektov 

„Novostavba polyfunkčného domu“ SO 201 Polyfunkčný dom, t.j. podzemné garáže a 

„Polyfunkčný objekt Legionárska 21“,  

4. Žiadosť o vyjadrenie: k prenájmu plochy na pozemku v k.ú. Trenčín za účelom 

umiestnenia letnej terasy pre žiadateľa Boko Floko trans, s.r.o. 

5. Zjednosmernenia ulíc Stromová a Sasinkova, vyznačenie parkovacích miest na 

Stromovej ul.; prerokovanie požiadavky Hups Baby Club a ďalších prevádzok na 

zjednosmernenia ul. Puškinovej a Stromovej 

6. Zjednosmernenia ulíc v lokalite Slnečné námestie a okolie a vyznačenie parkovacích 

miest  

7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Trenčín č. 14/2025, ktorým sa mení 

a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie č. 10/2016 o dočasnom parkovaní motorových 

vozidiel na vymedzených úsekoch miestnych komunikácií na území mesta Trenčín 

8. Návrh na odporučenie schválenia Zmluvy o spolupráci so spoločnosťou PD Biskupice 

s.r.o. 

9. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia  
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10.  Nové požiadavky občanov a poslancov 

11.  Rôzne, diskusia a záver 

 

1. Otvorenie a schválenie programu 

Zasadnutie výboru viedol predseda, pán Mgr. Richard Medal. V úvode privítal prítomných na 

stretnutí a oboznámil ich s programom komisie. Vyhlásil stretnutie výboru za 

uznášaniaschopné. 

H l a s o v a n i e : Za: 5 (Medal, Bednárová, Bočák, Struhárová, Ščepko)  

                           Proti: 0  

                    Zdržal sa: 0                                                                            Výsledok : schválený 

 

2. Žiadosť o vyjadrenie: zámene nehnuteľností – pozemkov v k.ú. Trenčín medzi 

Mestom Trenčín a Rudolfom Kalikom 

Žiadame Vás o vyjadrenie k zámene nehnuteľností – pozemkov v k.ú. Trenčín medzi Mestom 

Trenčín a Rudolfom Kalikom nasledovne : pozemok vo vlastníctve Mesta Trenčín : C-KN 

parc.č. 148/2 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 52 m2 za pozemky vo vlastníctve Rudolfa 

Kalika : E-KN parc.č. 119 zastavaná plocha o výmere 57 m2, E-KN parc.č. 121/1 záhrada 

o výmere 2 m2. Účelom zámeny je : Pre Mesto Trenčín : vysporiadanie pozemkov pod časťou 

chodníka a autobusovej linky   na Ul. Električná v súvislosti s preložkou cesty I/61. Pre Rudolfa 

Kalika : rozšírenie zelene, ktorá bude súčasťou dvora prislúchajúceho k polyfunkčnému 

objektu na Ul. M. Nešporu . Ide o pozemky nachádzajúce sa v lokalite Ul. Električnej a Ul. M. 

Nešporu. K zámene pozemku C-KN parc.č. 148/2 dochádza až po rekonštrukcii objektu 

nocľahárne, ktorý zostal pre mesto prebytočný a nevyužitý. Uvedený pozemok bude 

žiadateľom využívaný ako zeleň, ktorá bude súčasťou dvora prislúchajúceho k polyfunkčnému 

objektu, v ktorom sa nachádza aj súkromná materská škola. Účelom zámeny pre Mesto 

Trenčín je vysporiadanie pozemkov pod časťou chodníka a autobusovej niky na Ul. Električná 

v súvislosti s preložkou cesty I/61 Odborné útvary MsÚ v Trenčíne na svojom zasadnutí dňa 

15.5.2025 odporučili zámenu pozemkov v zmysle žiadosti. 

H l a s o v a n i e : Za : 4 (Medal, Bednárová, Bočák, Ščepko)  

                           Proti : 1 (Struhárová) 

              Zdržal sa : 0                                                                            Výsledok : schválený   
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3. Žiadosť o vyjadrenie: k prenájmu pozemkov pre spoločnosť Legionárska 21, s.r.o. 

a spoločnosť BM Investment s.r.o., za účelom realizácie výstavby stavebných 

objektov „Novostavba polyfunkčného domu“ SO 201 Polyfunkčný dom, t.j. 

podzemné garáže a „Polyfunkčný objekt Legionárska 21“,  

Žiadame Vás o  vyjadrenie sa k prenájmu pozemkov vrátane spevnenej plochy 

nachádzajúcich sa v k.ú. Trenčín, C-KN parc. č. 759/24 zastavaná plocha a nádvorie, C- KN 

parc.č. 759/11 zastavaná plocha a nádvorie evidované na LV č.1 ako vlastník Mesto Trenčín 

v podiele 1/1-ina, spolu o výmere 237 m2, pre spoločnosť Legionárska 21, s.r.o. a spoločnosť 

BM Investment s.r.o., za účelom majetkovoprávneho vysporiadania pozemkov počas 

realizácie výstavby stavebných objektov v súvislosti so stavbou „Novostavba polyfunkčného 

domu“ SO 201 Polyfunkčný dom, t.j. podzemné garáže a „Polyfunkčný objekt Legionárska 21“, 

SO.01 Polyfunkčný objekt, t.j. podzemné garáže, SO.08 Verejný priestor na parcele 759/11, 

759/24. Vzhľadom k tomu, že ide o rovnaké záujmové územie, investori budú svoje zámery 

realizovať súčasne a preto bol zo strany Mesta Trenčín v súlade s Uznesením MsZ v Trenčíne 

č. 288 bod C) zo dňa 27.06.2023 s vydaním Rozhodnutia o umiestnení stavby, udelený 

spoločný súhlas zn. MSÚTN-UMM-P/2023/39538/95321/FoP zo dňa 12.07.2023, ktorý sa 

bude dotýkať predmetných stavebných objektov. Realizácia stavebných činností na predmete 

nájmu bude prebiehať na základe schváleného projektu organizácie výstavby. Verejnosť bude 

na prechod od Ul. Legionárska na parkovisko pri OC Družba a opačne do doby výstavby 

exteriérovej pešej zóny využívať dva priľahlé prechody, nachádzajúce sa v jeho tesnej 

blízkosti. Po zrealizovaní stavby oboma investormi bude majetkovoprávne vysporiadanie 

pozemkov vo vlastníctve Mesta Trenčín, ktoré sú dotknuté stavbami riešené nasledovne:          

- pozemky dotknuté hlavnými stavbami, t.j. podzemné parkovacie plochy (podzemné garáže) 

formou zriadenia zmluvy o zriadení vecného bremena spočívajúceho v umiestnení stavby pod 

zemským povrchom, 

-pozemky vo vlastníctve Mesta Trenčín, na ktorých bude realizovaná exteriérová pešia zóna 

budú riešené formou prenájmu počas doby výstavby, čím si investori zabezpečia dostatočne 

iné práva k pozemkom v zmysle § 65 ods.1 Zákona č.25/2025 Z.z. Stavebný zákon a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov (Stavebný zákon). Po vydaní kolaudačného osvedčenia bude 

stavebný objekt SO.08 Verejný priestor na parcele 759/11, 759/24 prevedený do vlastníctva 

Mesta Trenčín. Nájomná zmluva bude uzatvorená za nasledovných podmienok:  nájomná 
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zmluva bude uzatvorená na dobu určitú s účinnosťou odo dňa oznámenia začatia stavby 

prvého stavebného objektu v zmysle § 47a ods. 2 zákona 40/1964 Zb. Občiansky zákonník 

v znení neskorších predpisov do nadobudnutia právoplatnosti kolaudačného osvedčenia na 

posledný stavebný objekt, pričom oznámenie o začatí stavby urobí ten stavebník, ktorý začne 

prvý výstavbu, v prípade, že v stavebnom zámere, príp. overení projektu stavby nebude 

uvedená lehota výstavby, doba nájmu sa uzatvára max. na dobu dvoch (2) rokov odo dňa 

overenia prvého projektu stavby, doba realizácie stavebných prác na predmete nájmu bude 

prebiehať v určenom čase na základe dodatočne predloženého projektu organizácie výstavby, 

podľa ktorého Útvar mobility Mestského úradu v Trenčíne vydá Určenie dočasného 

dopravného značenia, prípadne uzávierky; mimo tejto stanovenej doby bude predmet nájmu 

prístupný bez obmedzenia, nájomcovia sú povinní predložiť Určenie dočasného dopravného 

značenia vydané Útvarom mobility Mestského úradu v Trenčíne na Útvar majetku mesta 

Mestského úradu v Trenčíne, v prípade predĺženia termínu pre dokončenie stavby SO.08 

Verejný priestor na parcele 759/11, 759/24 bude nájomné určené v zmysle Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta Trenčín, max. do výšky nájomného uvedeného 

v Prílohe č. 1 článok 3 ods. 1 písm. b) vo výške 12,-€/m2 ročne do právoplatného 

skolaudovania stavebného objektu, max. na dobu 1 rok a nájomcovia budú zaviazaní uzatvoriť 

dodatok k nájomnej zmluve v súlade s uznesením MsZ, nájomcovia sú povinní pred vydaním 

kolaudačného osvedčenia na stavbu „Novostavba polyfunkčného domu“ SO 201 Polyfunkčný 

dom, t.j. podzemné garáže a „Polyfunkčný objekt Legionárska 21“, SO.01 Polyfunkčný objekt, 

t.j. podzemné garáže uzatvoriť Zmluvu o zriadení vecného bremena na základe predloženého 

geometrického plánu s vyznačením rozsahu a priebehu vecného bremena, minimálne za cenu 

stanovenú znaleckým posudkom (vyčíslenie jednorazovej odplaty za zriadenie vecného 

bremena) spočívajúceho v umiestnení stavby – podzemných garáží pod zemským povrchom, 

výška odplaty za zriadenie vecného bremena bude určená znaleckým posudkom, znalecký 

posudok zabezpečia na vlastné náklady budúci oprávnení, zriadenie budúceho vecného 

bremena v rozsahu určenom geometrickým plánom, za odplatu určenú znaleckým posudkom 

schváli Mestské zastupiteľstvo v Trenčíne, nájomcovia sa zaväzujú, že preberú na seba 

zodpovednosť za všetky škody alebo úrazy vzniknuté na predmete nájmu, a to až do doby 

protokolárneho odovzdania stavebného objektu SO.08 Verejný priestor na parcele 759/11, 

759/24, za účelom jeho ďalšej správy a údržby, nájomcovia sa zaväzujú, že na predmete 
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nájmu zabezpečia jeho údržbu na vlastné náklady, a to až do doby protokolárneho odovzdania 

stavebného objektu SO.08 Verejný priestor na parcele 759/11, 759/24, za účelom jeho ďalšej 

správy a údržby, po kolaudácii bude stavebný objekt SO.08 Verejný priestor na parcele 

759/11, 759/24 protokolárne odovzdaný do vlastníctva Mesta Trenčín, za účelom jeho ďalšej 

správy a údržby, nájomcovia sa zaväzujú, že výstavbu stavebných objektov budú realizovať 

podľa podmienok stanovených Útvarom mobility Mestského úradu v Trenčíne. Prenájmom 

pozemku si žiadateľ zabezpečí dostatočne iné práva k pozemkom v zmysle § 65 ods.1 Zákona 

č.25/2025 Z.z. Stavebný zákon a o zmene a doplnení niektorých zákonov (Stavebný zákon). 

Po kolaudácii bude stavebný objekt SO.08 Verejný priestor na parcele 759/11, 759/24 

prevedený do vlastníctva Mesta Trenčín za kúpnu cenu 1,- €/stavebný objekt, pričom samotný 

prevod podlieha schváleniu Mestským zastupiteľstvom v Trenčíne. 

H l a s o v a n i e : Za : 5 (Medal, Bednárová, Bočák, Struhárová, Ščepko)  

                           Proti : 0                                               

                    Zdržal sa : 0                                            Výsledok : schválený 

 

4. Žiadosť o vyjadrenie: k prenájmu plochy na pozemku v k.ú. Trenčín za účelom 

umiestnenia letnej terasy pre žiadateľa Boko Floko trans, s.r.o. 

Žiadame Vás o vyjadrenie sa k prenájmu plochy na pozemku v k.ú. Trenčín – CKN parc.č. 

3280 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 14,1 m2, za účelom umiestnenia letnej terasy pre 

žiadateľa Boko Floko trans, s.r.o., pred prevádzkou FUZIA, Mierové námestie č. 30 v Trenčíne, 

ktorý splnil podmienky vyplývajúce zo Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Trenčín č. 

12/2013 o podmienkach zriaďovania a prevádzkovania terás na území mesta Trenčín, t.z. 

podal žiadosť o zvláštne užívanie pozemných komunikácií za účelom zriadenia letnej terasy 

spolu s príslušnými prílohami a uhradil správny poplatok podľa platného právneho predpisu. 

Zriadenie tejto letnej terasy bolo prerokované odbornými útvarmi Mestského úradu v Trenčíne, 

Okresným dopravným inšpektorátom v Trenčíne a Krajským pamiatkovým úradom Trenčín. 

Ide o zmenu prevádzkara – do 30.04.2025 bola plocha na umiestnenie letnej terasy vo výmere 

14,1 m2 užívaná nájomcom Zemanove dobroty, s.r.o.. 

H l a s o v a n i e :  Za : 5 (Medal, Bednárová, Bočák, Struhárová, Ščepko)  

                       Proti : 0  

                Zdržal sa :  0                                          Výsledok : schválený 
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5. Zjednosmernenia ulíc Stromová a Sasinkova, vyznačenie parkovacích miest na 

Stromovej ul.; prerokovanie požiadavky Hups Baby Club a ďalších prevádzok na 

zjednosmernenia ul. Puškinovej a Stromovej 

Pani Marčeková predstavila plán zjednosmernenia ulíc Stromová a Sasinkova. Boli 

zodpovedané prípadné otázky na cyklotrasu a následne si vysvetlili vyznačenie parkovacích 

miesť. Pani Jelinková Hups Baby Club, žiadala o vyhradenie parkovacích miest pre svoju 

prevádzku, kde jej odpovedal aj pán Marousek z MsP, že nie je možné spraviť  výnimku pre 

časové obmedzenie pre rodičov malých plavcov. Zjednosmernenia týchto spomínaných ulíc 

bolo po diskusií tak ako boli navrhnuté, poslanci schválili. 

H l a s o v a n i e : Za : 5 (Medal, Bednárová, Bočák, Struhárová, Ščepko)  

                      Proti : 0  

                    Zdržal sa : 0                                            Výsledok : schválený 

 

6. Zjednosmernenia ulíc v lokalite Slnečné námestie a okolie a vyznačenie parkovacích 

miest. 

Pani Marčeková vysvetlila konečný návrh zjednosmernenia ulíc, kde následne poslanci 

hlasovali. 

H l a s o v a n i e : Za : 5 (Medal, Bednárová, Bočák, Struhárová, Ščepko)  

                           Proti : 0  

                    Zdržal sa : 0                                           Výsledok : schválený 

 

7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Trenčín č. 14/2025, ktorým sa mení 

a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie č. 10/2016 o dočasnom parkovaní 

motorových vozidiel na vymedzených úsekoch miestnych komunikácií na území 

mesta Trenčín. 

Hlasovanie prebehlo po diskusií. 

H l a s o v a n i e : Za : 5 (Medal, Bednárová, Bočák, Struhárová, Ščepko)  

                        Proti : 0  

                      Zdržal sa : 0                                            Výsledok : schválený 
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8. Návrh na odporučenie schválenia Zmluvy o spolupráci so spoločnosťou PD 

Biskupice s.r.o 

Po individuálnom stretnutí si zúčastnení vysvetlili túto spoluprácu a následne na tomto výbore 

si odhlasovali návrh zmluvy. 

H l a s o v a n i e : Za : 5 (Medal, Bednárová, Bočák, Struhárová, Ščepko) 

                     Proti : 0  

                   Zdržal sa : 0                                             Výsledok : schválený 

 

9. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia zo dňa 

12/05/2025:  

ID4577 pán Ing. Brúsil Miroslav mal otázky na parkovanie na ulici Rybárska a okolie, kde je 

bezplatné parkovanie. Žiada o preverenie parkovania na tejto ulici. 

Odpoveď: Po obhliadke za účasti zástupcu Okresného dopravného inšpektorátu Trenčín bolo 

vyhodnotené, že vyznačenie pozdĺžnych parkovacích miest v časti pri bytových domoch 

Riviéra v súvislosti s množstvom existujúcich vjazdov k parkovacím miestam z dôvodu 

zachovania dostatočných rozhľadov a šírkových parametrov pri vchádzaní vozidiel na miestnu 

cestu nie je možné. V časti od odbočenia z Karpatskej ulice po bytové domy nie je parkovanie 

vozidiel priamo na ceste žiadúce najmä z dôvodu zvýšenej intenzity nákladnej dopravy. 

ID4576 pán Ing. Brúsil Miroslav mal otázky na parkovanie na ulici Rybárska a okolie, kde je 

bezplatné parkovanie. Žiada o preverenie parkovania na tejto ulici. 

Odpoveď: Priechod pre chodcov je len „mostík z chodníka na chodník“. Zriadenie priechodu 

pre chodcov v mieste neexistujúcej obojstrannej pešej infraštruktúry nie je možné. S 

budovaním priechodu pre chodcov by muselo dôjsť k realizácii chodníka v mieste pred 

garážami a priechod by musel nadväzovať až na chodník na Ulici Osloboditeľov, ca 40 m od 

okružnej križovatky.  V súlade so Zákonom 8/2009 Z. z. chodec smie cez vozovku prechádzať 

kolmo na jej os aj mimo priechodu pre chodcov, ak s ohľadom na vzdialenosť a rýchlosť jazdy 

prichádzajúcich vozidiel nedonútia ich vodičov na zmenu smeru alebo rýchlosti jazdy. 

Prechádzať cez cestu je samozrejme vhodné v mieste dostatočného rozhľadu. Na prípravu 

projektovej dokumentácie priechodu pre chodcov spolu s vybudovaním chodníka pre 

zabezpečenie obojstrannej pešej infraštruktúry na Inoveckej ulici neboli vyčlenené peniaze v 

rozpočte mesta. 

ID4575 k ID4515 Odpoveď nebola akceptovaná a žiadame o znovu otvoriť túto požiadavku a 

zároveň žiadame o písomné vyjadrenie k tejto žiadosti a vypracovanie cenovej ponuky a jeho 

projektovú dokumentácia." Podnet viacerých občanov z ulice Pod Juhom: Prosím o promptné 

riešenie situácie a to odstránenie ostrovčeka pri vjazde / výjazde do/z ulice Pod Juhom. 
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Ostrovček možno kedysi spĺňal akúsi bezpečnostnú úlohu v tejto časti avšak t.č. je absolútne 

nevyhovujúci, určite nespĺňa ani parametre z hľadiska dopravných predpisov atd. Táto situácia 

vznikla tým, že rožný RD mal zrealizované oplotenie okolo svojho domu, myslím, že 2 x došlo 

k nehode auta v tejto inak nešťastnej zákrute, pričom auto prerazilo oplotenie patriace k RD a 

doslova skončilo v záhrade , vlastník tohto RD si zrejme na svoje náklady a myslím, že 

“načierno“ vybudoval pri svojom plote  ďalší dosť široký plot vid foto z bezpečnostných 

dôvodov čo samozrejme chápem, a nechcem na to nejako poukazovať, ale tým pádom došlo k 

totálnemu zúženiu cesty v smere z ulice Pod Juhom na hlavnú cestu.   Okrem toho, že je tam 

naozaj veľký problém vychádzať možno síce s väčšími ale stále osobnými autami som si istá, 

že požiarnici by sa odtiaľ dostali len s problémami  rovnako ako smetiari teraz vychádzajú na 

ostrovček aby vôbec prešli a samozrejme ide aj o skutočnosť že v danej lokalite ešte stále 

prebieha výstavba RD  pričom sa tam nevie dostať ani domiešavač, žeriav atd. Z uvedeného 

dôvodu, prosím aby sa požiadavka o odstránenie, ktorá bola konzultovaná aj s p. Múdrou ( a 

ona o tejto nevyhovujúcej situácii vie ) dostala do riešenia ( zrejme projekt odstránenia, 

vyjadrenie DI, atď ). Odpoveď nebola akceptovaná a žiadame o znovu otvoriť túto požiadavku 

a zároveň žiadame o písomné vyjadrenie k tejto žiadosti a vypracovanie cenovej ponuky a 

jeho projektovú dokumentácia. 

Odpoveď: Požiadame projektanta o cenovú ponuku vypracovania projektovej dokumentácie, 

ktorá bude zahŕňať aj rozpočet samotnej realizácie. 

10. Nové požiadavky občanov a poslancov :  

ID Požiadavka 

4610 p.Egg: žiada výsledky / záverečnú správu z akcie „Parklet“ z roku  2024 

4611 p.Červeňanová: žiada o úpravu zelene  stromov a drevín pri kaplnke a aj žiada 
majiteľa kaplnky aby opravil/zrekonštruoval hrdzavú bráničku a vymaľoval 
kaplnku. Viac v ID4512. 

4612 Obyvateľka žiada o preverenie, kedy opäť vrátia lavičku. „Vraveli, keď ju brali, že 
sa ide natierať a cca 2 roky sa už nevrátila“ 

4613 p.Bobo: Žiada o zokruhovanie - prepojenie ulice Pod Brezinou a Horný Šanec v 
zmysle vypracovanej projektovej dokumentácie. 

4614 p.Bobo: žiada o preverenie nájazdu na schodisku na ul. Horný Šianec, ktoré 
nevedú nikam a sú v rozpore z STN. 

4615 p.Bobo: upozorňuje na chodník - schody sú  prerastené vegetáciou, kde sa dvaja 
ľudia majú problém obísť, dokončenie vybavenosti -vybudovanie schodiska na ul 
Pod Brezinou v zmysle vypracovanej projektovej dokumentácie a dokončenie 
nedorobených chodníkov. 

4616 p.Bobo: Upozorňuje na parkovanie  na ulici a na chodníku hlavne vo vrchnej časti 
ulice Pod Brezinou a dlhodobo odstavené asi vraky  
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4617 Obyvateľ žiada o zrezanie dreviny, lebo nevidieť do križovatky. 

4618 p.Bobo: Upozorňuje na nelegálne skládky odpadu pri cyklo chodníku od nového 
mostu smerom na Nové Mesto pri záhradkárskej osade. 

4619 p.Bobo: žiada o úpravu chodníkov - nájazdy na novom moste zarastené burinou a 
čo horšie burina rastie aj zo všetkých dažďových vpustí, takto nám nový most 
dlho nevydrží . 

4620 p.Bobo: aký príjem má mestská pokladňa z reklamy na čelnom okne autobusov 
MHD, ak nie tak nech si vodič vyzdobia s reklamou súkromné vozidlá a dodržujú 
dohodu že nebudú autobusy MHD ako nosiče reklám, tak isto o tom čo môže byť 
na čelnom okne hovorí aj vyhláška o prevádzke motor.vozidiel. 

4621 p.Bobo: Informuje a upozorňuje. Kópia zo zaslaného e-mailu: starý cestný most je 
zaradený 10 rokov v poslednej triede poškodenia - obnažená armatúra, 
nefunkčné dilatačné uzávery, odhnité zábradlia ......, kolóny stojacích vozidiel v 
oboch smeroch, počkáme až dôjde k nejakej havárie ako napr. v Poprade, 
Brodskom, Filakove .....a k tomu všetkému obchádzka Bierovských mostov, ktorá 
potrvá ešte 10 rokov. 

4622 p.Bobo: sa pýta a žiada odpoveď: na Mierovom námestí nemá terasu už len pošta 
a kostol, tak sa pýtam kade majú chodiť občania, nehovoriac o tom keď je pri 
tribúne nejaké podujatie už ani radšej nehovorím. Kde je nejaký koridor aby mohli 
ľudia prejsť? kde je nejaká záchranárska ulička? 

4623 p.Bobo sa pýta: Kópia zo zaslaného e-mailu: Kedy odkiaľ a koľko ton sutiny bolo 
odvezené z pešej zóny za navýšený rozpočet o 500 000 € / už raz bol navýšený o 
takú istú sumu/. 

4624 p.Bobo: Kópia zo zaslaného e-mailu: Neplánuje mesto zo stavebnou firmou 
vyhlásiť brigádu na pešej zóne, lebo tí traja  dláždiči to budú robiť ešte 10 kokov, 
nemohli by to robiť súvisle aby sa dalo slušne prejsť ale nie raz tam raz tam, 
neukončené okraje, alebo napojenie na pôvodné úseky / pri lekárni, pri reštaurácii 
Koruna ....../  

4625 p.Bobo: pýta sa prečo pri textile sú schody? Vid foto. 

4626 p.Bobo: Po výmene nových svietidiel na ul. Pod Brezinou je skoro každá druhá 
lampa omotaná lepiacou páskou ktorá drží kryt poistiek, čo potom keď odpadne ? 

4627 Obyvateľ žiada o obhliadku a posúdenie vyrúbu stromu, ktorý je nevhodne 
zasadený, natoľko bráni vo výhľade z križovatky ul.Bezručova a ul.Inovecká. Jeho 
kmeň je dosť široký a pravdepodobne niečom napadnutý (viď foto). Pri búrke 
ohrozoval aj okolie natoľko sa jeho suché konáre zlámali (viď foto). Tento strom je 
zasadený na vodovodnej prípojke k rodinnému domu, ktorého je obyvateľ 
spoluvlastníkom a jeho koreňový systém ho môže kedykoľvek poškodiť. Výrub bol 
pre niekoľkými rokmi na ul.Inovecká smerom ku kruháču, ale tento strom ostal na 
mieste.  

4628 p.Egg:  žiada kontrolu starých stromov na ulici Biskupická 4,Trenčín 
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4629 podnety Richard Medal: rovnako na základe upozornenia občanov prosíme o 
zhodnotenie zdravotného stavu javora na ulici Nad teheľňou oproti domu č. 37 a 
posúdenie rizika škôd v prípade, že tento strom celý alebo čiastočne spadne 
napr. v dôsledku silného vetra 

4630 podnety Richard Medal: prosím o nacenenie rozšírenia, resp. doplnenia schodov 
z hrádze na atletický ovál pri Zátoke pokoja (1. alternatíva - rozšírenie 
jestvujúceho kamenného schodiska, 2. alternatíva - inštalácia dreveného či 
kovového schodiska na teleso hrádze) 

4631 podnety Richard Medal: schodisko na starom moste  od Novín smerom k lodenici 
je pri vstupe z hrádze voľne prístupné, ale hore pri vstupe na na mostový chodník 
je privarené zábradlie - treba teda schodisko zneprístupniť už dole pri hrádzi 

4632 podnety Richard Medal: . pred hotelom Elizabeth sú stĺpiky pospájané pomerne 
zle viditeľnou reťazou, ktorá spôsobuje nebezpečné situácie či pre chodcov, či pre 
cyklistov, pohybujúcich sa v tomto priestore - aký je účel tejto reťaze? musí tam 
byť? rozumiem, že je to na súkromnom pozemku, ale je to verejný priestor s 
pomerne frekventovaným pohybom chodcov, cyklistov a príležitostne aj áut 

4633 Obyvateľ žiada o preverenie parkovania na chodníku na Legionárskej ulici na 
križovatke s Beckovskou ulicou , je tam najmä problém zákazníkov kvetinárstva. 

 

11. Rôzne, diskusia a záver 

Pán Egg Jiří by rád otvoril opäť  ID4366 ohľadom vypracovanie riešenia prechodu na stranu ku 

Kauflandu. Pán Medal sa s pánom Eggom dohodol, že pôjdu spoločne aj s príslušným 

útvarom na spomínanú ulicu a časť Trenčína.  

Po diskusii sa zapísali podnety, ktoré sa následne spracovali pre útvary. 

Na záver predseda VMČ STRED pán Medal ukončil zasadnutie. Najbližšie zasadnutie VMČ  

STRED sa bude konať podľa harmonogramu 14.07.2025 

Začiatok VMČ: 16:00 hod.  

Ukončenie VMČ: 18:00 hod. 

 

Zapísala: Soňa Čapáková 

v Trenčíne dňa 09.06.2025 

 

                                                                                                Mgr. Richard Medal 

     Predseda VMČ Stred 


